
Mondelinge vragen – relschoppers aanpakken, altijd! 
van Waveren (CDA) & Rajkowski (VVD) 
 
Afgelopen vrijdag heeft de burgemeester een demonstratie afgebroken in verband met 
ongeregeldheden, onder andere vanwege geweld tegen de politie. Zondag zei de politie geen 
arrestaties meer te verwachten. Na publicatie van raadsvragen kwam gister het bericht dat 
camerabeelden zijn veiliggesteld en de politie onderzoek doet. Daar zijn wij blij mee.   
 
Desalniettemin hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Is er aangifte gedaan van geweld tegen deze politiemensen? Zo nee, waarom niet?  
2. Is de burgemeester bereid de gemeenteraad, wanneer het politieonderzoek is afgerond, te 

informeren over het vervolg: eventuele aansprakelijkstelling, vervolging door het OM, 
boetes, etc.? Zo nee, waarom niet?  
 

 


